

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde mandag den 5.april 2022 😊 kl. 17.00-20.00

Vejl. tid	Emne	Ansvarlig	Baggrund/ forudsætninger/ forberedelse/ bilag	Ønsket resultat (Orientering? Information? Godkendelse? Drøftelse?)	Referat/beslutninger taget
17.00-17.05	Formalia. Processtyrer: Trine Ordstyrer: Stine Godkendelse af seneste referat. Godkendelse af dagsordenen				
17.05-17.25	1. Nyt fra elevråd. Og Planen for at elevrådene mødes og arbejder med udvikling af elevrådet (Kristine Pico)				Elever har ikke været med i bestyrelsen de seneste gange. Vi har holdt møde med kontaktlærere (en enkelt kunne komme) vedr. hvordan det går med elevrådene. Der har været nogle udfordringer i år, blandt andet pgr Corona. Næste møde handler om udvælgelsen af elever til elevråd til næste skoleår. Hvordan kan vi gøre det anderledes, så eleverne reelt vælger de børn der gerne vil gøre en forskel. Hvordan kan vi få et stærkere samarbejde mellem bestyrelse og elevråd – kan vi f.eks afslutte vores møder med nogle meget præcise spørgsmål til elevrådene?

					Det kunne f.eks være: Hvad gør Kildevæld til en god skole og hvad vil I gerne have mere af?
17.25-18.00	2. Planlægning af kontaktførelser mødet den 26.april. Arbejdsgruppen (Christine B, Ida, Trine, Anna) fremlægger deres oplæg.				<p>Gruppen har 2 forslag, som de fremlægger.</p> <p>Præsentation fra bestyrelsen: Hvad laver vi i bestyrelsen: Mobilfriskole, Grøn skole, Lejrskoler, gode forældremøder, Specialklasserækken kommer snart tilbage. Derefter gruppearbejde m et bestyrelsesmedlem: (Evt i nye og erfarne)</p> <p>Hvad er kontaktførelses opgave?</p> <p>Ideer til opgaver med børn og forældre</p> <p>Årshjul</p> <p>Dilemmaer: Hvor langt må man gå, hvad skal man gøre hvis man oplever at en stemning vender sig mod en særlig situation eller lærer?</p> <p>Hvordan understøtter vi kontaktførelsesgrupperne hele vejen op igennem børnenes skoleliv?</p> <p>Guide: Nyeste ligger på bordene, nederst er der plads til at man kan skrive 5 gode råd. Ny guide til kontaktførelse laves på baggrund af mødet. Ida laver udkast.</p> <p>Invitation sendes ud til alle.</p> <p>Mad: Kage (Alle bager en kage), Kaffe og te, chips, sodavand.</p> <p>Tidspunkt: 18.45-20.30</p>
18.00-18.25 Inkl. sandwich	3. Kampagne for skolebestyrelsesvalget samt skolebestyrelsens bud på markedsdagen.				<p>Der er 4 på valg. 3 genopstiller.</p> <p>Alle kandidater mødes den 14. maj.</p> <p>Bestyrelsen skal være konstitueret før 1. august.</p> <p>Den 12. maj: frist for at stille op.</p> <p>Ledelsen bestiller bannere og materiale.</p> <p>Tirsdag den 3. maj og torsdag den 5. maj:</p> <p>Bestyrelsen står og deler kaffe ud og fortæller om bestyrelsens arbejde.</p>

18.25-18.50	4. Status på todelingen af almen (efter 4. eller 5.klasse) og den videre proces			<p>Vi har skrevet ud til forældre. Vi har fået en enkelt henvendelse.</p> <p>Lokaleplan: AMR fortæller at er der flere kritiske røster over lokalefordelingen. NH er placeret vertikalt. Det er vigtigt for bestyrelsen, at ledelsen giver plads til at høre de kritiske røster.</p> <p>Lokalerne er fordelt efter værdierne:</p> <p>Aldersbestemt, så vi kan lave miljøer, der passer til en bestemt alder</p> <p>De yngste tættest på jorden.</p> <p>At almen og spec. kan spejle sig i hinanden.</p> <p>At udskolingen/afd. 2 kan være i syd.</p> <p>At udskolingen/afd. 2 kan være samlet og at indskolingen/afd. 1 kan være samlet.</p> <p>At pladsen skal være fordelt, så både almen og specialklasserækken får glæde af den.</p> <p>Der efterspørges at lærerne kommer med en udmelding til eleverne. Hvad ved vi? Og hvad ved vi ikke?</p> <p>Bestyrelsen spørger om N og H også kan blive to-delt?</p>
18.50-19.15	5. Mobilpolitik-udvalgets tilbagemelding			<p>Bestyrelsen ønsker at Kildevældsskolen i højere grad er mobilfri og at vi har fokus på digital dannelse.</p> <p>Gruppen har nogle forskellige forslag, som vi gerne vil have afprøvet på Kildevældsskolen.</p> <p>1A. Alle er mobilfri i 1 eller 3 måneder.</p> <p>1B. Nogle årgange prøver at være mobilfri i længere perioder.</p> <p>Desuden ønsker vi at arbejde med:</p> <p>2.Digitaldannelse og rammer i forældregrupperne.</p> <p>3.Digital dannelse. Hvilke retningslinjer har vi – temadage, uger, hvornår diskutere vi regler.</p>

Kommenterede [KPØ1]:

					Vi kontakter jura om vi kan tage telefonerne i undervisningen, hvis forældrene har givet samtykke til dette via aula.
19.15-19.25	6. Skolens trafikundervisning og trafikpolitik (Drøftelse på baggrund af bilaget)				
19.25-19.35	7. Nyt fra personalet				
19.35-19.45	8. Nyt fra ledelsen herunder udfordringer, byggeri, elev-og personaleomsætning.				Der skal nedsættes et udvalg til ansættelse af skoleleder. Der skal vælges 2 medarbejderrepræsentanter og 3 forældre.
19.45-19.55	9. Nyt fra KKFO'ernes forældreråd				KKFO er glad for den nye afdelingsleder. Det er bestyrelsen også.
19.55-20.00	10. EVT Og punkter til næste gang				Vi har været til dialogmøde med forvaltningen. Vi ønsker at have et punkt på et kommende møde: Hvordan kunne vi have en åbenhed omkring at vores børn kan have det svært/ at have diagnoser. Arbejde med forskellighed/åbenhed. Plads til forskellighed.